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Nr AO.0012.1.00009.2022 

Protokół Nr 48 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej w Kleczewie, które odbyło się 21 czerwca 2022 r. o godz. 14:30 

w sali nr 306 w Urzędzie Gminy i Miasta w Kleczewie.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Zbigniew Dobrzycki  - dyrektor MGOK w Kleczewie; 

Bożena Wiśniewska  - główna księgowa CUW; 

Dominika Socha  - inspektor. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej  

w Kleczewie otworzyła Przewodnicząca komisji Dominika Woźniak. Na wstępie stwierdziła quorum 

(5 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności) i powitała wszystkich 

zebranych. 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji zaproponowała wykreślenie z porządku obrad punktu 3d) Zaopiniowanie 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2022-2030. Radni jednogłośnie, 5 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad 

wraz z zaproponowaną zmianą: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie uznania skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Kleczewie za bezzasadną wobec braku dostatecznych dowodów; 

b) w sprawie określenia warunków i trybu finansowania realizacji zadania własnego 

gminy polegającego na tworzeniu warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających 

rozwojowi sportu; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r.; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Klecze 

na lata 2022-2030.  

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3a) Członkowie komisji zapoznali się z uzasadnieniem do projektu uchwały w sprawie uznania 

skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kleczewie za bezzasadną wobec 

braku dostatecznych dowodów. Powyższy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik 

do protokołu.  
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Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Ad 3b) Inspektor Dominika Socha przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania realizacji zadania własnego gminy polegającego  

na tworzeniu warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających rozwojowi sportu. Zgodnie z art. 27 

ust. 2 ustawy z dnia 25 czerwca 2010 r. o sporcie, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

może określić w drodze uchwały, warunki i tryb finansowania zadania własnego, polegającego na 

tworzeniu warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających rozwojowi sportu, wskazując w uchwale 

cel publiczny z zakresu sportu, który jednostka ta zamierza osiągnąć. Zgodnie z ustawą o sporcie 

działalność sportowa prowadzona jest w formie klubu sportowego. Przedmiotem niniejszej uchwały 

jest ustalenie warunków i trybu udzielania dotacji celowych dla klubów sportowych (w tym 

uczniowskich klubów sportowych ) oraz wskazanie celu publicznego, który jednostka samorządu 

terytorialnego zamierza zrealizować.  Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono.  

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Ad 3c) Przewodnicząca komisji wyjaśniła, że komisja nie będzie analizowała całego projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r., a zapozna się z wnioskami 

złożonymi przez dyrektora Miejsko-Gminnej Biblioteki w Kleczewie oraz dyrektora Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Kleczewie.  

1. Komisja zapoznała się z wnioskiem złożonym przez dyrektora Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Kleczewie oraz pisemnym wyjaśnieniem Pani dyrektor w sprawie zwiększenia 

dotacji podmiotowej na 2022 r. Wniosek o zwiększenie składa się w celu zabezpieczenia 

środków finansowych w wysokości – 17.514 zł, z podziałem na poszczególne zadania: 

1) 8.700,00 zł - zabezpieczenie środków na projekt dot. kultury żydowskiej „W tyglu dwóch kultur 

– odkrywamy historię żydowskiego Kleczewa”, który będzie realizowany jesienią roku 

bieżącego. W ramach projektu odbędą się następujące działania: koncert muzyki klezmerskiej  

i żydowskiej, warsztaty pn.: „W świetle świec chanukowych”, spotkania  

z historykami. Koszt projektu - 24.700 zł, otrzymana dotacja z Narodowego Centrum Kultury -

16.000,00 zł; wkład własny – 8.700 zł; 

2) 5.124,00 zł - zwiększenie środków na fundusz nagród dla pracowników MGBP w Kleczewie, 

kwota przeznaczona na zwiększenie 1% funduszu nagród, gdyż w projekcie budżetu został 

błędnie naliczony fundusz nagród w wysokości 3%, natomiast zgodnie z regulaminem 

wynagradzania winno być 4%; 

3) 3.690,00 zł – zabezpieczenie środków finansowych, które będą przeznaczone na zakup 

dożywotniej licencji pakietu Office na trzy stanowiska komputerowe.   

Członkowie komisji, po zapoznaniu się z powyższym wnioskiem oraz przeprowadzonej dyskusji 

zasugerowali, by biblioteka nie przystępowała do tak dużej liczby projektów, które są ogłaszane,  

a wybrała kilka projektów w ciągu roku, dostosowując środki finansowe związane z projektem do 

zaplanowanego budżetu. Poruszono także temat liczby mieszkańców, biorących udział w tychże 

projektach, gdzie podkreślono, że nie wszystkie spotkania cieszą się dużym zainteresowaniem.  
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Zaproponowano, by zorganizować spotkania cykliczne. Następnie zwrócono uwagę, by Pani dyrektor 

składając kolejny wniosek była obecna na posiedzeniu komisji w celu uzasadnienia go.  

Komisja zapoznała się z powyższym wnioskiem.  

2. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie Zbigniew Dobrzycki przedstawił 

wniosek w sprawie zwiększenia dotacji podmiotowej na 2022 r. Wniosek o zwiększenie składa 

się w celu zabezpieczenia poszczególnych wydatków w wysokości - 405.000,00 zł, z podziałem 

na poszczególne zadania: 

1) 15.000,00 zł – wydatki związane z wydawnictwem „Gazety Kleczewskiej” – druk, 

wynagrodzenie redaktora, wierszówka, transport i koszty pozostałe; 

2) 20.000,00 zł – wydatki związane z organizacją Dożynek Gminnych – atrakcje dla dzieci 

(dmuchańce, animacje), scena i nagłośnienie, występ zespołu Wielkopolanie, poczęstunek, 

nagrody, transport, ZAiKS. 

3) 370.000,00 zł – wkład własny do zadania dofinansowanego z Ministerstwa Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego pn. „Remont tarasów i schodów zewnętrznych MGOK  

w Kleczewie wraz z zakupem ekranu”, który obejmuje prace remontowe: remont tarasu  

i schodów zewnętrznych od strony elewacji wschodniej, północno-zachodniej, zachodniej, 

południowej, remont tarasów zewnętrznych na piętrze od strony wschodniej i zachodniej. 

Wartość całego projektu – 586.982,00 zł, w tym – 334.832,00 zł remont tarasów, 252.150,00 zł – 

ekran. Wartość otrzymanego dofinansowania z MKiDN – 225.000,00 zł, wkład własny 

370.000,00 zł (łącznie z nadzorem). 

Członkowie komisji uznali, że nakład Gazety Kleczewskiej powinien zostać zmniejszony z uwagi  

na fakt, iż wiele egzemplarzy pozostaje w punktach sprzedażowych na terenie gminy.  

Dyrektor MGOK w Kleczewie Zbigniew Dobrzycki wyjaśnił, że nakład gazety od 1 stycznia br.  

do końca kwietnia br. wynosił 2500 sztuk, następnie od maja br. został pomniejszony do 2000 sztuk. 

Ponadto, w przypadku małego zainteresowania gazetą, nakład ponownie zostanie pomniejszony. 

Radny Andrzej Pawlaczyk wyraził zdanie, że jeżeli gazeta nadal będzie zostawała w dużych ilościach 

w punktach sprzedażowych, należy ponownie zmniejszyć jej nakład lub wprowadzić wydania 

elektroniczne. Radna Halina Maciejewska uznała, że wydanie gazety w wersji papierowej powinno 

pozostać, jednak w mniejszym nakładzie.  

Następnie, komisja zaproponowała zmniejszenie nakładu Gazety Kleczewskiej do 1000 sztuk 

miesięcznie oraz zweryfikowanie co miesiąc ile egzemplarzy pozostaje we wszystkich punktach 

sprzedażowych. W przypadku małego zainteresowania gazetą, zaproponowano ponowne 

zmniejszenia nakładu.  

Ad 4. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 
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Ad 5. Przewodnicząca Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

 

                                                                           Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia                   

                                                                                         i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Kleczewie  

      

                                     Dominika Woźniak  

 

 

Protokolant:  

Monika Gołębiowska 

 

 

 

 

 

 


